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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde den 28.maj 2024 

 

 

 Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Astrid Helin, Helle Frederiksen, Karin Lindholt, Kathrine Velin 

Hansen, Nicolai Nielsen, Nis Benn, Rikke Ørgreen Nielsen, 

Stinne Busted Frederiksen, Ulrik Stets Hilden 

 

Medarbejdervalgte: 

Cecilie Koigaard Kowalczyk, Maja Sambleben 

 

Elevvalgte:  

Samasti Koli (8.y BO), William Angus Bowler Nielsen (9.d BA) 

 

Ledelse:  

Anne-Margit Bjerglund Lassen, Morten Bambara 

 

Dato: 28.05.2024  

Tid:18.00 – 21.00 Gæster:  

  Afbud: Nis, Kathrine, Samasti 

Manglede: Ulrik, William, Cecilie 

 Mødeleder: Rikke Nielsen 

Sted: Mødelokale P1 

Afd. Balsmosesko-

len. 

Referent: Morten Bambara 

 

 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af referat Beslut-

ning 

18.00 Godkendt Mødele-

der 

2. Godkendelse af dagsor-

den 

Beslut-

ning 

18.02 Godkendt Mødele-

der 

3. Meddelelser fra elevrå-

dene 

Oriente-

ring 

18.05 Ingen meddelelser, da ingen elevrådsrepræ-

sentanter var til stede.  

Eleverne 

4. Invitation til ’Sammen 

om skolen’ 

 

 18.20 Stinne og Rikke deltager som repræsentanter 

fra henholdsvis Balsmosen og Boesager. 

 

Anne-

Margit og 

Morten 
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Tidligere udsendt mail, hvor vi 

drøfter initiativet og finder 

en repræsentant for Bals-

moseskolen og Boesager-

skolen. 

 

Bilag: Mail om initiativet 

5. Godkendelse af bestyrel-

sens årsberetning 

Bilag: udkast til beretning 

Drøf-

telse/be

slutning 

18.30 Der blev rettet et par små trykfejl, men ellers 

blev beretningen godkendt. 

Rikke/An

ne-Margit 

på vegne 

af Nis 

6. Skoleårets planlægning 

Kort orientering om skemapro-

ces og planlægning af sko-

leårets 

Bilag: skoleplanen 

Oriente-

ring 

18.45 Anne-Margit og Morten informerede om sta-

tus. Der har været en enkelt opsigelse på Bo-

esagerskolen, men ellers har der indtil videre 

været ro på. 

Fagfordelingen er på plads begge steder, og 

skemalægningen er så småt gået i gang. 

 

Anne-

Margit 

7. Høring om ferieplan. 

Vi skal drøfte og vedtage indhol-

det i høringssvar om ferie-

planen for de kommende år. 

Bilag: Ferieplan og høringsbrev 

Beslut-

ning 

18.50 Ferieplanen er taget til efterretning og den 

godkendes som den er. 

Anne-

Margit 

8. Kontaktforældremøde for 

0.kl.  

Når Boesagerskolen har sen 

klassedannelse, så er der 

ikke kontaktforældre valgt 

på det tidspunkt, som skre-

vet i årshjulet. 

Bilag: Mødeplanen for 

2024/2025 

Beslut-

ning 

19.10  

Vi flytter kun Boesagers kontktforældremøde 

til d.5.11. 

Anne-

Margit 

9. Opfølgning på dialog-

møde om fritidspædago-

gik 

Tilbagemelding fra repræsentan-

ter, så skolebestyrelsen er 

orienteret. 

Drøf-

telse 

19.20 Vi talte om, hvad der gjorde et godt fritidstil-

bud, og var enige om, at et tilbud, som bør-

nene vælger til må være et godt tilbud. Sam-

tidigt skal børnene kunne udvikle venskaber 

og en del af et fællesskab.  

Karin og 

Rikke 

10. Delingen af skolerne 

Det praktiske og administrative 

arbejde præsenteres. Efter-

følgende drøfter vi foræl-

dreperspektivet på delingen 

og opmærksomhedspunkter 

i forhold til bestyrelsesar-

bejdet 

Oriente-

ring og 

drøf-

telse 

19.30 Vi har mulighed for at arbejde på tværs og 

gøre brug af hinanden i Smørum efter delin-

gen, og vi skal stadig kende til hinanden. For-

eningslivet vil selvfølgelig stadig binde dem 

sammen og måske kunne der laves nogle ini-

tiativer omkring de ældste.  

Skole/hjem samarbejdet skal ikke være alt 

for forskelligt, for det vil fremstå skævt.  

Der appelleres til at man deler tanker ift. 

principper. 

Måske giver det mening at bestyrelsesfor-

mændene og skolelederne havde et par koor-

dinerende møder i det kommende skoleår. 

 

 

Anne-

Margit 
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11. Tema: frisættelse 

På baggrund af ny skolestruktur 

og ny aftale om Folkeskolen 

tager vi fat i skolernes ud-

vikling i en ny kontekst 

 19.45 Anne-Margit præsenterede de vigtigste poin-

ter fra den nye aftale for folkeskolen. Heref-

ter blev hovedpointerne ift. frisættelse også 

præsenteret. 

 

Hvad er der behov for i Smørum ift. frisæt-

telse. 

 

- Forældrene har behov for selv at tage 

mere ansvar 

- Bedre samarbejde mellem frivillige og 

skolen. Pensionister der kommer og læser 

for eleverne 

Eller at børn læser for pensionister 

- Holddeling på tværs af årgange 

- Skoleavis/skoleradio 

- Større fokus på den enkelte i fællesskabet 

- Tid – Der er en oplevelse af at medarbej-

derne har travlt og ikke nødvendigvis har 

tid til at gøre de ting de gerne vil. 

- Mere projektorienteret undervisning 

- Ansvar for egen læring, ansvar for hvor-

dan man lærer bedst. 

- At blande flere fag – eksempelvis biologi 

på engelsk, så man får mere undervisning 

hvor der er flere fag blandet ind. 

- Faglokaler der er mere fagopdelt og inspi-

rerende ift. historie, kristendom, idræt 

- Karrieredag/forældre der kommer og kan 

overtage nogle lektioner og præsentere 

noget spændende. 

- Inddragelsesprocesser 

 

Hvad er der være brug for i bestyrelsen for at 

kunne træffe nogle beslutninger? 

- Hvad blev der gjort i Holbæk og de andre 

frisættelseskommuner 

- Kunne man holde et møde med medarbej-

dere og skolebestyrelse? 

- Spørge medarbejderne hvad det er de 

godt kunne tænke sig ift. frisættelsen? De 

har selv ønsket at blive opdelt, hvad vil de 

gerne opdeles til? 

- Hvordan får vi den gode trivsel med i det? 

- Gode rammer for alle, som rummer diver-

siteten.  

- Gode fællesskaber 

- Hvordan kan vi fjerne præstationspresset? 

 

Skolebestyrelsesformændene og skolelederne 

laver et udkast til en plan for processen. 

 

 

Anne-

Margit 
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12. Meddelelser fra bestyrel-

sens formand 

Oriente-

ring 

20.45 Der var ingen meddelelser Rikke 

13. Meddelelser fra skolele-

delsen 

- Byggeri 

- Ny skoleleder Balsmosesko-

len 

Oriente-

ring 

20.50 Anne-Margit og Morten informerede om sta-

tus på byggeriet. På Balsmoseskolen har der 

været lidt uoverensstemmelser ift. overgan-

gen fra skolen og ned til de grønne baner. 

I en meget nær fremtid, kommer der en lys-

reguleret overgang ved en cykelsti, som vil 

gøre den nuværende løsning overflødig. 

Thomas Nørregaard blev præsenteret  

Anne-

Margit og 

Morten 

14. Evt.   Der er kommet en forespørgsel ift. bilfri sko-

ler? 

Vi tager det op på næste møde. 

 

15. Kommunikations behov 

Fast punkt på bestyrelsens dags-

orden vedr. behov for kom-

munikation til forældre og 

andre. 

Bestyrelsen drøfter om der er 

punkter / beslutninger eller 

andet fra mødet, som med 

fordel kan kommunikeres. 

 

 20.55 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der kommer en årsberetning ud, som udgør 

kommunikationen for denne gang. Næste 

gang kommer en afsluttende video ud. 

Alle 

 

Næste møde-dato Næste møde – tid Næste møde –  

Sted 

Ansvar - dagsorden 

 d.13.06.2024  Kl.18.00-21.00 Boesagerskolen Nis og Anne-Margit 

 


